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Verslag Raad van Bestuur 04/05/2020 

 

Aanwezig: Tim Mogal, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Erwin  

        Dirkx, Marc Vander Mierde, Jan Stryckers, Patrick Boes, Bart Danhieux 

Ambtshalve:  

Verontschuldigd: Alex De Brauwer, Tina Muyllaert 

 

1. Opening door de voorzitter 

Bart opent de vergadering. 

Wij betuigen onze deelneming aan Alex De Brauwer wiens vader zondag 3 mei is overleden. 

Wij feliciteren Jean-François Hannosset die vanaf 1 augustus 2020 de nieuwe voorzitter wordt van 

de Koninklijke Belgische Hanbalbond (KBHB). 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering (zie bijlage) 

Na aanpassing van de nodige opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

3.1. Het secretariaat moet het ledenbestand op 1 mei doorgeven aan Sport Vlaanderen. 

Momenteel is dit een moeilijk gegeven aangezien dat de database niet volledig op punt staat 

en er dus veel manuele correcties nodig zijn. Volgend jaar moet dit “met één druk op de 

knop” kunnen gebeuren.  

3.2. De ‘gratis’ tickets die besteld waren voor het tornooi in Lokeren en voor de interland tegen 

Cyprus zijn allemaal gefactureerd. Deze tickets waren bedoeld als return voor het betalen 

van de solidariteitsbijdrage maar aangezien dat deze solidariteitsbijdrage weggestemd is 

worden deze nu gefactureerd. Hierop zijn een paar reacties van clubs gekomen. 

3.3. Jelle werkt aan het beleidsplan voor topsport. 

 

4. Beheer RvB 

4.1. Voor de SAV kunnen/mogen we waarschijnlijk geen fysieke bijeenkomst organiseren. Een 

optie is een schriftelijke vergadering. Dit moet goed verwoord en uitgelegd worden naar de 

clubs. Hiervoor wordt een werkgroep opgericht (Raf, Jan, Bart, Tim en Patrick gaan dit 

inhoudelijk uitwerken). Een andere optie zou webinar Geek of Teams Live kunnen zijn. 

Presentatie geven en daarna reageren in gesloten format. 

4.2. Patrick nodigt Jonas Hoof uit om de controle van de boekhouding te doen. Mits de huidige 

maatregelen ivm social distancing in acht genomen worden kan dit doorgaan.  

4.3. Kristof Briers, Luc Tack en Alex Jacobs hebben hun kandidatuur gesteld voor de twee vacante 

plaatsen in de Raad van Bestuur. Er zal dus een stemming georganiseerd worden om twee 

verkozenen te hebben. Vragen of zij hun kandidatuur toelichten (motivatie). Stemming: 3 

kandidaten, men mag op twee kandidaten stemmen. 

 

5. Financiën 

5.1. Patrick heeft het cash-out plan gemaakt en toegelicht. Dit moet nog verfijnd worden. 
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6. Cellen en Commissies  

6.1. Cel IT:  

• Het contract met PHPro is getekend en de kick-off meeting is geweest. Tessa is spoc 

vanuit de VHV. De afspraak is dat buiten Tom, Patrick en Tessa niemand extra’s vraagt 

aan PHPro. De eerste verbeteringen zijn gestart. Het actieplan is in voege. De nadruk 

gaat eerst gelegd worden op het ingeven van de competitieroosters en de inschrijvingen, 

vervolgens naar het ingeven van de scheidsrechters en dan het JSF (nog budgetteren). 

Om de ledenlijst te generen werd er extra hulp ingeroepen van PHPro.  

• De afspraak met PHPro is dat – als er een extra vraag van ons komt – er eerst een analyse 

gemaakt wordt, een budget opgesteld en dat vervolgens na goedkeuring pas begonnen 

wordt met de uitvoering. 

• Het digitaal wedstrijdblad wordt momenteel niet op de to-do lijst gezet. Dit is financieel 

niet haalbaar. 

6.2. Cel Competitie 

• Verslag vorige vergadering: JM13 5+1 of  6+1? De leerlijn zegt 5+1 maar de reeksen hoger 

en lager spelen 6+1.  

Stemming van de Raad van Bestuur: 5+1 

• Competitieroosters 2020-2: De competitie voor de M15, M17, J14, J16 en J18 wordt 

hervormd. Eerst wordt er regionaal gespeeld. De drie beste van elke regio spelen 

vervolgens op VHV niveau (vanaf half april 4 weekends). Dit is in feite teruggrijpen naar 

het systeem van een tiental jaar geleden. De reden hiervoor is dat we niet weten of we 

begin september mogen spelen ifv Covid-19. Indien alles naar achter geschoven wordt 

dan is het misschien een optie om geen VHV-competitie te spelen. We willen zo lang 

mogelijk regionaal spelen. Als men niet deelneemt aan een regionale competitie kan 

men niet deelnemen aan VHV. Is hetzelfde systeem als de meisjescompetitie.  

• Rangschikkingen: competitie wordt gewoon gespeeld. Indien er ploegen zijn die 

wedstrijden uitstellen wordt de rangschikking bij het onverwacht stopzetten van de 

competitie opgemaakt op basis van het aantal gewonnen wedstrijden.  

• Ges-cel zoekt één of meerdere externe adviseurs (gans Vlaanderen) 

• Bepaalde reglementen moeten aangepast worden ifv de competitieveranderingen.  

• Liga Dames: HC Rhino wil niet stijgen AVB geeft tweede stijger door. 

 

7. Varia 

7.1. Sinds 9 april is er een nieuw KB over Algemene Vergaderingen: schriftelijke procedure zonder 

unanimiteit. 


